



Baie-D'Urfé

AVIS PUBLIC

ADOPTION DU BUDGET 2024 ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS 2024-2025-2026

Conformément à l'article 474.2 de la Loi sur les cités et villes, RLRQ c. C-19, avis public est, par les présentes, donné à toutes les personnes susceptibles d'être intéressées :

Qu'une séance extraordinaire du conseil municipal de la Ville de Baie-D'Urfé, au cours de laquelle seront adoptés le **budget 2024** et le **programme triennal d'immobilisations 2024-2025-2026**, sera tenue le mardi 12 décembre 2023 à 19 h à l'auditorium du centre Whiteside Taylor, situé au 20551, chemin Lakeshore.

Lors de cette séance, les délibérations du conseil et la période de questions porteront exclusivement sur le budget ou le programme triennal d'immobilisations.

DONNÉ à Baie-D'Urfé ce 27^e jour de novembre 2023,

PUBLIC NOTICE

ADOPTION OF THE 2024 BUDGET AND THE 2024-2025-2026 CAPITAL EXPENDITURE PROGRAM

In accordance with section 474.2 of the *Cities and Towns Act*, RLRQ c. C-19, public notice is hereby given to all persons who might be interested :

That a special meeting of the Town Council of the Town of Baie-D'Urfé, at which the **2024 budget** and the **2024-2025-2026 three-year capital expenditure program** will be adopted, will be held on Tuesday, December 12, 2023 at 7 p.m. at the auditorium of the Whiteside Taylor Center, located at 20551 Lakeshore Road.

At this meeting, the Council proceedings and question period will deal exclusively with the budget and the three-year capital expenditure program.

GIVEN at Baie-D'Urfé this 27th day of November 2023.



Marie-Hélène Brunet
Greffière / Town Clerk